

嗇色園主辦可藝中學
學生事務通告（2021－2022 年度）第 17 號
有關學生在家上網學習情況事宜

敬啟者：因應 2019 冠狀病毒病的疫情，不同程度混合模式的學習，即面授課堂、在家電子或其他模式學習，是教學的新常態。部分學生因居住環境所限（例如居於劏房、舊樓或偏遠地區），未能獲得合適的上網服務。

本校現向 貴家長了解學生在家上網進行電子學習的情況，請於 2021 年 9 月 17 日（五）前，透過 GRWTH 應用程式回覆通告。

學校將提交的個人資料作處理有關項目的申請之用途，如有需要，學校會與政府部門／局核實與有關的資料。學校或會因上述目的將所提交資料，包括個人資料送交教育局或相關政府部門／局。

如有垂詢，歡迎與本校行政主任于小姐聯絡（電話：2441 7100）。

此致
貴家長

嗇色園主辦可藝中學校長
張建新謹啟

二零二一年九月八日

Ho Ngai College (Sponsored by Sik Sik Yuen)
Student Affairs Circular No. 17 (2021 – 2022)

8th September 2021

Dear Parents/Guardians,

Online Learning of Students at Home

Due to the volatile development of the COVID-19 epidemic, different extents of blended mode of learning, i.e. face-to-face classes, e-learning at home or other modes of learning, may become the new normal in teaching and learning. Some students are unable to acquire appropriate Internet services due to their living environment, e.g. subdivided units, old buildings and remote areas.

To facilitate our school to understand from the parents about students' online situation for e-learning at home, please reply to this circular via the GRWTH App on or before 7th September 2021 (Friday).

The personal data provided will be used by the school for processing related application(s), and verifying information with the departments/bureau of the Government. Any information, including personal data, submitted may be disclosed to the Education Bureau and relevant government departments/bureau for the purposes mentioned above.

For enquiries, please contact Ms. YU (School Executive Officer) at 2441 7100.

Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,

Mr. Cheung Kin-sun, Jackson
Principal